
 

  

Naturhaven   

Bestyrelsesmøde den 3.10-2024 kl. 19-21.00 i Solsikken 
Tilstede: Anne Nellemann (Edith Solsikken), Niels Gregersen (Mikkel Solsikken), Stefan Nielsen 

(Ella Naturhaven), Stephanie Fontenay (Tobias Solsikken), Thomas Kjeldsen (Alva Solsikken), 

Stine Lange (Eik Naturhaven), Mia Elsby (Leder), Inge (medarbejderrepræsentant) og Dorthe 

(medarbejderrepræsentant) 

Afbud: Anja Fuglsang Dyhr (Aske fra Naturhaven) 

Orientering: 

Pædagogisk ledelse 

- Mia har besluttet at sætte stillingen som pædagogisk leder i bero indtil vi har mere ro 

på økonomien og nærmer os indflytningen i det store hus.  

Bestyrelse udtrykker bekymring for, om det økonomiske råderum til at ansætte 

pædagogisk ledelse forsvinder, når Solsikken udvides. 

Budget: 

- Det ser fortsat ud til at vi går ud af året med et stort underskud som er på ca 

500.000kr. Bestyrelsen er orienteret om baggrunden for underskuddet. 

Pædagogisk dag 

- Mia skriver det ud i nyhedsbrevet og der er opbakning fra bestyrelsen til at opfordre 

forældrene til at finde alternativ pasning.  

- Næste år skal vi drøfte om det fortsat er det, der er løsningen, da flere børn i det nye 

hus kan skabe ændrede vilkår og muligheder for at afholde en dag. 

Resultatet af budgetforhandlingerne. 

- Bestyrelsen har indgivet høringssvar imod forringelser på området og er blevet 

hørt. Stine har desuden fået respons i sin e boks for høringssvaret. 

Udvikling af principper og årshjul 

Principper for natur, overgange, kommunikation 

- Vi havde en proces og formulerede tre principper. Personalet tager dem med til næste p 

møde og udfylder hvordan princippet udmøntes.  

- Årshjulet rykkes til næste møde. 

Støtteforening  

- Har personalet talt med hinanden om, hvad der kan søges til? 

- Punktet rykkes til næste møde 

Nyt fra husene 

Solsikken: 

- Marie er ansat i køkkenet 



 

  

Naturhaven   

Naturhaven:  

- Mette er ansat som pædagog fra 1. nov 

Evt: 

Dialogmødet 21. nov bliver til møde om frisættelse. Der skal deltage 1-2 fra bestyrelsen. Stine 

og Stephanie deltager sammen med Dorthe og Inge. 

Næste møde: 

Stiftende generalforsamling i støtteforeningen. 

Personalet input til hvad der skal søges til 

Fotografering af stuer. Stefan undersøger hvem de brugte i Naturhaven. 

Vedtagelse af principperne. 

Århjul 

Valg og forårs-forældermøde 

 

 


